

BULLETIN

June 10, 2021

Access Card Pickup Update Sun Life Financial Centre

Please be advised that all access cards can now be picked up at regular times. BentallGreenOak's office is open Monday – Friday from 8:30 am – 5:00 pm at Suite 610, 50 O'Connor Street.

When picking up please make sure to bring one piece of ID.

All access card inquiries should be addressed to Security at the email: SLFCAccessCard@bentallgreenoak.com.

Should you require additional information or clarification, do not hesitate to contact the Management Office at 613.236.6452.

Michelle Meloche
Office Services Coordinator

Le 10 juin 2021

Changements à la distribution des cartes d'accès Centre Financière Sun Life

Soyez informé que les cartes d'accès seront désormais remises aux heures régulières. Les bureaux de BentallGreenOak sont ouverts du lundi au vendredi de 8 h à 17 h, à la Suite 610 du 50, rue O'Connor.

Assurez-vous d'avoir avec vous une pièce d'identité lorsque vous passerez chercher votre carte.

Toutes les demandes relatives aux cartes d'accès devront être adressées à la Sécurité, à l'adresse courriel : SLFCAccessCard@bentallgreenoak.com.

Pour toute information supplémentaire, n'hésitez pas à communiquer avec le bureau de gestion au 613.236.6452.

Michelle Meloche

Coordonnatrice des services administratifs